
■ Ayrıca 11 Mayıs günü Anadolu Üniversitesi ile Kosova Eğitim, 
Bilim ve Teknoloji Bakanlığı Kosova’da engellilerin  özel eğiti-
mi konusunda iş birliği protokolü imzaladı. İş birliği lisansüstü 
eğitimi de kapsıyor.

Kosova ile iş birliği anlaşması imzalandı
■ Kosova Kamu Yönetimi Bakanı Mahir Yağcılar 8 Mayıs günü 
Rektör Prof. Dr. Davut Aydın’ı ziyaret etti. Görüşmede Üniversi-
temiz ile Kosova Kamu Enstitüsü arasındaki olası iş birliği konu-
ları ele alındı.

■ Anadolu Üniversitesi ile Türkiye Futbol Federasyonu, hakemlerimizin eğitimi ve ortak proje 
geliştirmeyi içeren bir iş birliği protokolu imzaladı.

Rektör 
Prof. Dr. Aydın, 

iş birliğinin 
Türk 

futbolunda 
yeni bir sayfa

 açacağını söylerken 
Futbol Fedarasyonu 

Başkanı Yıldırım 
Demirören de 

bu iş birliğinin Avrupa’da 
ilk kez uygulanacağını belirtti.

Türk sporu için 
büyük ortaklık
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Protokole Bakan 
Rame Buja ile 

Rektör Prof. Dr. 
Aydın imza attı.

Üniversitemiz ile Futbol Federasyonu dev bir projeye imza attı. 
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“GÜZELLİĞİN ON PARA ETMEZ”
■ Festival 8’inci gününde Güzelliğin On 
Para Etmez adlı filmin ekibini ağırladı. 
11 Mayıs günü Sinema Anadolu’da 
gerçekleşen söyleşiye filmin yönetmeni 
Hüseyin Tabak ve oyuncular Nazmi 
Kırık, Yüsa Durak ve Abdülkadir Tuncer 
konuk oldu. 

SEN AYDINLATIRSIN GECEYİ
■ 15. Uluslararası Eskişehir Film Fes-
tivali; Onur Ünlü, Ali Atay ve Serkan 
Keskin’i ağırladı. 9 Mayıs günü yoğun 
ilgiyle yapılan söyleşinin moderatörlü-
ğünü Arş. Gör. Emin Paftalı üstlendi.  
Onur Ünlü’nün yazıp yönettiği, dağı-
tılmayan ve gösterime girmeyen “Sen 
Aydınlatırsın Geceyi” filmi seyircisi ile 
yönetmeni aracılığıyla buluşuyor. 

REHA ERDEM’DEN JİN
■ Kendi yolunu çizme derdinde bir 
Kürt kızı olan Jin’in hikâyesini anlatan 
Reha Erdem filmi “Jin” 8 Mayıs günü 
Sinema Anadolu’da gösterildi. Göste-
rimin ardından Doç. Dr. Aysun Yüksel 
önderliğinde filmin söyleşisi yapıldı. 
Söyleşide güncelliğini koruyan siyasi 
meselelerden Reha Erdem’in sinemaya 
bakışına kadar birçok konu ele alındı. 

HER ŞEY BİR TUTAM MAVİ 
UĞRUNA ■ 15. Uluslararası Eski-
şehir Film Festivali, Simurg filminin 
yönetmeni Ruhi Karadağ’ı ağırladı. 
Simurg, festivale bu yıl dâhil olan 
“Sinemada İnsan Hakları” bölümü 
altında gösterildi. 8 Mayıs günü film 
gösteriminin ardından yapılan söyle-
şide moderatörlüğü Arş. Gör. Serhat 
Koca üstlendi. 

ZAİM’İN GÖZÜNDEN BİNLERCE 
YILLIK BİR GELENEK
■ 15. Uluslararası 
Eskişehir Film 
Festivali, Devir fil-
minin yönetme-
ni Derviş Zaim’i 
ağırladı. 7 
Mayıs günü 
Sinema Ana-
dolu’da  
yapılan 
söyle-
şide 
Derviş 
Zaim film ile ilgili akılda kalan sorulara 
yanıt verdi. Söyleşinin moderatörlüğü-
nü ise Edebiyat Fakültesi Öğretim Üye-
si Yrd. Doç. Dr. Hatice Yeşildal yaptı. 

FESTİVALDE 
“F TİPİ” FİLM
 ■ 15. Uluslara-
rası Eskişehir 
Film Festivali’nin, 
Sinemada 
İnsan 
Hakları 
bölümü 
altında 
gösteri-
len F Tipi Film’den sonra filmin yönet-
menlerinden Reis Çelik ve oyuncula-
rından Sacit Akel ile söyleşi yapıldı. 

FESTİVALDEN HABERLER

Festival ortamı çok 
güzeldi. Makarnayı 
pek beğenmedim 
ama fi lmler çok 
güzeldi. Dün “Kesişen 
Hayatlar”a gittim, fi lmi 
çok beğendim.  Filmin 
gerçek bir olaydan esinlenilerek yapılması beni çok 
etkiledi. Ayrıca bazı fi lmlerden sonra söyleşilerin olması 
çok güzeldi, çok yararlı buldum. Sanatçılarla tanışma 
fırsatı buldum.

Çağlar Karanfil
İktisadi ve İdari Bilimler

Uluslararası Eskişehir 
Film Festivali bu yıl 
çok güzeldi. Filmleri 
elimden geldiğince 
takip etmeye çalıştım 
ve izlediklerimin 
çoğunu çok beğendim. 

Filmlerden sonra söyleşilerin olması çok güzeldi. 
Söyleşilere sevdiğim yönetmenler geldi ve çok güzel 
geçti. Festival daha bitmedi, izlemek istediğim fi lmler 
var.

Özlem Uslu 
Açıköğretim Fakültesi

“Başka Bir Hayat”, 
“Jin” ve “Yolda” 
adlı fi lmleri izledim. 
Açıkçası birkaç 
yerli yapım dışında 
genel olarak seçki 
kötüydü. Söyleşilerin 

fi lm gösteriminden sonra aralara sıkıştırılması kısa 
sürmelerine neden oluyor. Daha iyi olmasını beklerdim.

Süleyman Tarıncı 
İletişim Bilimleri Fakültesi

Festivali genel olarak 
başarılı buldum ama 
bazı fi lmlerin tekrar 
gösterimi yok ve 
hepsini izleyebilme 
fırsatımız olmuyor. 
“Yolda”, “Barfi ”, 

“Simurg”, “Jin”, “Kesişen Hayatlar”, “Bir Şarkının 
Peşinde” izlediğim fi lmlerden. Simurg’da insanlar fi lmin 
yarısında çıktı ve söyleşilere katılım da genel olarak 
azdı. Böyle olmaması gerekirdi.

Elif Acar 
İletişim Bilimleri Fakültesi

Bu yıl 15’incisi 
düzenlenen festival 
zengin bir programa 
sahip. Merak ettiğimiz 
birçok fi lmi izleme 
fırsatı yakaladık. Salı 
günü Derviş Zaim’in 
“Devir” fi lmini izledik. Filmden sonra da kendisine soru 
sorma fırsatımız oldu. Film, kültürel değerleri yansıtan ve 
bunu kuşaktan kuşağa aktaran belgesel-fi lm tarzındaydı.

Yusuf Bulut 
Eğitim Fakültesi

“Devir” fi lmine gittim, 
fi lmi beğenmedim.  
Söyleşiler de 
hoşuma gitmedi ama 
makarnanın olması 
hoşuma gitti. Bugün 
“Jin”e gittim, çok 

beğendim. Söyleşisi de gayet güzeldi. Buradaki ortam da 
gayet güzel. Organizasyon her sene olduğu gibi başarılı. 

Ufuk Keskin  
İletişim Bilimleri Fakültesi

Her yıl olduğu gibi 
yine güzel bir festival 
izledik. Program 
kapsamında yer verilen 
fi lmler güzeldi. En 
beğendiğim fi lmler 
arasında “Evdeki 
Yabancılar”, “Tabu”, “Küf” ve “Devir”i sayabilirim. Reha 
Erdem fi lmlerini zaten çok severim, “Jin” adlı fi lmini 
de çok beğendim. Söyleşide onu görmek beni oldukça 
memnun etti ve söyleşi çok güzel geçti.

Gamze Atcı 
Edebiyat Fakültesi

Filmlerin on güne 
yayılmış olması ve 
bazı fi lmlerin çok 
sayıda seanslarının 
olması kaçıranlar 
açısından çok iyi oldu. 

Güncel fi lmlerin yanı sıra eski fi lmlerin de gösterimde 
olması festivalin beğendiğim bir yönü. Dünya 
sinemasını tanımamıza olanak tanıyor. “Neredesin 
Süpermen?” festivalin en iyilerindendi. Derviş Zaim’i 
biraz sinirli buldum, söyleşisini de beğenmedim. 
Birazdan da Reha Erdem’in söyleşisine katılacağım. 

Dilşad Bayram 
Eczacılık Fakültesi

Festivali seçkisi bu 
sene daha önceki 
seneler kadar tatmin 
edici değildi. Türk 
fi lmleri seçkisi sayı 
olarak yetersizdi. Diğer 
festivallerde her sene 

nitelikli pek çok fi lm gösterime giriyor, o festivallerdeki 
içeriği burada da görmeyi diliyorum.  Ondan fazla fi lm 
izledim, en çok François Ozon’ın “Dans la Maison”  adlı 
fi lmini beğendim. Yönetmeninin  ilk fi lmi olan “Küf”ü 
de oldukça başarılı buldum. Belki festivalin gün sayısı 
artarsa daha iyi fi lmlere daha çok yer ayrılabilir. 

Gamze Kaplan 
Edebiyat Fakültesi

Öğrenciler fi lm festivali hakkında neler söyledi?

Festival fi lm müzikleriyle kapandı
 Meral TOSUN 
■ 15. Uluslararası Eskişehir Film Fes-
tivali 12 Mayıs günü kapanış konse-
riyle veda etti. Festivalin son günü 

Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi’n-
de Oticons Ensemble Orkestrası Hol-
lywood fi lm müziklerini seslendirdi.

Orkestra konserde Shindler’s List, 

Star Wars, Requiem For Dream, The 
God Father, The Good The Bad and 
The Ugly ve birçok ünlü fi lm müziği-
ni seyircilerle buluşturdu.

VİCDANIN GİZLİ TARİHİ
■ İletişim Bilimleri Fakültesinde 
“Lady Macbeth’ten Nuri Alço’ya 
Vicdanın Gizli Tarihi” adlı bir 
atölye çalışması yapan ODTÜ Kıbrıs 
Kampüsü Psikiyatri Uzmanı Timur 
Fatih Oğuz “Psikanalitik yaklaşımı 
temelinde sinemada vicdanı ele al-
mak istedim. Sonucu ise şöyle oldu: 
Psikanalizin vicdan formülasyonu-
na sinematik bir bakış ile sinemaya 
psikanalitik bir bakış.” dedi. 

KABUK KIRIMINDAKİ 
DÖNÜŞÜM: KUMA
■ 15. Uluslararası Eskişehir Film 
Festivali, Kuma filminin oyun-
cuları Nihal Koldaş ve Begüm  
Akkaya’yı ağırladı. Yönetmen 
koltuğunda Haneke’nin öğrencisi 
Umut Dağ’ın oturduğu filmin 
söyleşisi, 6 Mayıs günü  Sinema 
Anadolu’da yapıldı. Söyleşinin 
moderatörlüğünü ise Yrd. Doç. Dr. 
Ebru Baranseli üstlendi.

UYUM DERSLERİ 
EKİBİ SÖYLEŞİDE
■ 15. Uluslararası Eskişehir 
Film Festivali, dünya sinema-
sının genç yıldızlarını ağırladı. 
Harmony Lessons (Uyum 
Dersleri)  filminin yönetmeni 
Kazak yönetmeni Emir Bai-
gazin ve görüntü yönetmeni 
Aziz Zhambakiyev 7 Mayıs 
günü Sinema Anadolu'ya 
konuk oldu. 

HAYATIMIZ BELGESEL
■ 15. Uluslararası Eskişehir 
Film Festivali’nin son söyleşisi 
Hayatımız Belgesel bölümü al-
tında gösterime giren “Benim 
Çocuğum”  filminin yönetmeni 
Can Candan ve LGBTT Aileleri 
İstanbul Grubu’ndan (LİSTAG) 
gelen aile bireyleri ile söyleşi 
yapıldı.  Söyleşi11 Mayıs günü, 
Sinema Anadolu’da gerçekleş-
tirildi.
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Göze ÇİÇEK

■ Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu 
(BESYO), UEFA Elit Hakem Katego-
risi’nde görev yapan FIFA kokartlı 
hakem Cüneyt Çakır'ı ağırladı. 7 Mayıs 
günü Öğrenci Merkezi Salon 2009’da 
bir söyleşi gerçekleştiren Çakır, gele-
cekte hakem olmayı planlayan BESYO 
öğrencilerinin sorularını yanıtladı. 

Yakın bir zamanda Anadolu Üniver-
sitesi ile Futbol Federasyonunun or-
tak yürüteceği bir projeye başlayacak-
larını belirten Cüneyt Çakır  “Bunun 
hakemlik adına çok önemli bir adım 
olacağını düşünüyorum. Umarım 
seneye de bunun sonuçlarını alaca-
ğız. Türkiye’de yetenekli hakemlerin 
yetişmesinde üniversitelerin katkısı 
olacağına inanıyorum.” dedi.

Türk Hakemleri Yetenekli

Henüz 17 yaşındayken hakemliğe 
adım attığını ifade eden Çakır, 24 
yaşında Süper Lig hakemi olduğunu 
ve yaklaşık 5 yıl FIFA hakemi olmayı 
beklediğini  kaydetti. 

Çakır şunları söyledi:
“Ben Türk hakemlerini garda bek-

leyen trene benzetiyorum. Bu tren, 
16 yıl boyunca beklemiş. Biz sadece 
arkadaşlarımızla bu treni birlikte 
hareket ettirdik. Daha gidecek çok 
yol var çünkü Türk hakemlerinin çok 
yetenekli olduğunu düşünüyorum 
ve bunu devam da ettireceğiz. Çok 
çalışacağız ve çok sabretmek lazım. 
Eğer planlı ve programlı çalışırsanız 
başarı mutlaka geliyor. Hedefimiz 
Türk hakemlerinin düzenlenecek 
bütün büyük müsabakalarda görev 
almasıdır.” 

Bizim Taraftarımız Medyadır

Öğrencilerin kendisine yöneltilen 
eleştirileri nasıl değerlendirdiği şeklin-
deki sorusu üzerine üzerine Cüneyt 
Çakır şöyle konuştu: “Eleştiri almak-
tan hiç korkmadım, gocunmadım, 
zoruma gitmedi. Eleştiri olacak ki ben 
kendimi geliştireyim. Hakemin taraf-
tarı yok derler ya hakemin taraftarı 
medyadır. Onlar yeri gelir destekler 
yeri gelir eleştirir. Bizim taraftarımız 
medyadır. Ben gün geçtikçe iletişimin 
daha iyi yere gittiğine inanıyorum. 
İletişim olduğu sürece, insanlar sizi 
daha iyi anladıkça iletişim sağlanmış 
oluyor. Dünyanın her yerinde eleştiri 
var. Bundan kaçmamak lazım. Eleştiri 
olsun ki bizler bundan ders çıkaralım. 
2014 yılında Brezilya’da FIFA Dünya 
Kupası düzenlenecek. Dünya Kupası 
hakem aday kadrosuna çağrıldığımız 
yaklaşık bir yıl önce belli oldu. Şu 
anda dünyada 53 hakemden yalnızca 
1 tanesi Türk hakemi. Amacım, Bre-
zilya’da Türkiye’yi Avrupa Şampiyo-
nası’nda yaptığım gibi en iyi şekilde 

temsil etmek.”

Gökhan AKKURT 
■ Edebiyat Fakültesi tarafından 9 
Mayıs günü, Zakine Çelik Öztürk Kon-
ferans Salonu’nda “Tarihte Karadan 
Yürüyen Gemiler” konulu seminer dü-
zenlendi. Dokuz  Eylül Üniversitesi Ede-
biyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Mustafa Daş’ın verdiği 
seminerde dünyadaki denizcilik ve ge-
micilik tarihinden hareketle Türklerin 
denizcilik ve gemicilik alandaki faaliyet-
leri ele alındı. 

İstanbul’un fethinin Türk denizciliği 
ve gemiciliğini bir hayli etkilediğine 
değinen Mustafa Daş şunları söyledi: 
“Özellikle gemilerin dağlardan aşırılması 
mucize olarak algılanır. Tarihte bu mese-
le önemlidir. Bu örneği İstanbul’un fethi 
olayında Türk gemilerinin Galata’nın 
arkalarından Haliç’e aktarılmasında gö-
rürüz. Bu olay tarihte ve bizim tarihimiz-
de ilk değildir. Bu olay geminin doğuşu 
kadar eskidir ve bu olayı ilk Mısırlılarda 
görmekteyiz. Türk tarihinde Aydınoğlu 
Umur Bey Türk denizciliğinin kurucu-
larından olarak kabul edilir. Umur Bey, 
İzmir’deki Bizans tersanelerini eline 
geçirerek burada donanma kuracak-
tır. İlk Umur Bey gemilerin karadan 
yürütülmesi olayını bu dönemde gerçek-
leştirmiştir. Sonrasında ise Fatih Sultan 
Mehmet’in İstanbul’un fethi olayında 
kullandığı yönteme rastlamaktayız. Bu 
olay psikolojik üstünlü-
ğün ele geçirilmesi 
ve Haliç’te de 
mücadele sağlan-
ması açısından 
İstanbul’un 
fethine katkısı 
büyük-
tür.”

Cüneyt Çakır 
öğrencilerle 
buluştu 

Barış Can KERMAN 
■ Yemen Devlet Televizyonu temsilci-
leri olası iş birliklerini konuşmak için 
Anadolu Üniversitesini ziyaret etti. 10 
Mayıs günü Rektörlük Salon 2009’da 
gerçekleşen ziyarette Yemen Devlet Ka-
nalı Müdür Yardımcısı Muhtar Kubati, 
Teknik Müdür Yardımcısı Nashr Mau-
ri, Genel Yayın Müdürü Emin Sururi, 
Yönetmen Saleh Kademi ve Yemen 
Milli Eğitim Bakanlığı Danışmanı Mah-
mut Yemeni yer aldı. Ziyarette Rektör 
Prof. Dr. Davut Aydın ve Anadolu Üni-
versitesi TRT Okul Genel Koordinatörü 
Yrd. Doç. Dr. Ufuk Küçükcan üniversite 
hakkında genel bilgiler verdi. 

Rektör Aydın, kanal temsilcilerine 
kendilerini burada ağırlamaktan mut-
luluk duyduğunu belirterek şunları 
söyledi: “Öğretmen kalitesini ne kadar 

çok yükseltirseniz eğitimi de o derece 
yükseltirsiniz. Öğretmen eğitiminde, 
eğitim teknolojilerinin büyük rolü 
var. Burada e-öğrenme materyalleri, 
interaktif kitap, web üzerinden eğitim 
uygulamaları ve televizyon çok önem-
li. Bütün bunları eğitim içinde har-
manlayıp kullanan bir üniversiteyiz. 
Bunun en önemli ayaklarından biri 
televizyondur. Doğru zamanda doğru 
yerdesiniz. Bu konuda arkadaşlarım 
konunun uzmanıdırlar. 30 yılı aşkın 
bir televizyon tecrübemiz var ve iş birli-
ği yaptığımız TRT ile bunu çok başarılı 
bir şekilde sürdürüyoruz.”  

Şu anda 30 ülkede eğitim hizmeti 
yürütmekte olduklarını ifade eden 
Prof. Dr. Aydın gelecek yıl 5 ülkeyi de 
iş birliklerinin içerisine dahil edecekle-
rini söyledi. Rektör Aydın “Türkmenis-

tan ve Afganistan üzerinde çalışıyoruz. 
Libya’dan talep geldi, Mozambik’ten 
de talep gelmeye başladı. Önümüzde-
ki birkaç yıl içerisinde Afrika ülkelerin-
de de olacağız. Neden Yemen olmasın? 
Burada yapılacak çalışmalardan ko-
nuşmalardan sonra iş birliği anlaşma-
sına gidebiliriz. Bizim üniversite olarak 
600’ün üzerinde iş birliği anlaşmamız 
var.” diye konuştu.

İş Birliği Yapmak İstiyoruz

Emin Sururi de Anadolu Üniversi-
tesini, Arap ülkeleri olarak çok önemli 
ve büyük gördüklerini söyledi.  Bura-
da eğitim alıp Yemen’e döndüklerin-
de aldıkları eğitimi en iyi en iyi şekilde 
uygulamak istediklerini kaydeden Su-
ruri “ İlerleyen zamanlarda da sizlerle 
stratejik olarak iş birlikleri yapmak is-

tiyoruz. Sizden alacağımız bilgileri de 
kendi ülkemizde kullanmak istiyoruz. 
Yemen halkı Türkiye’yi hep sevdi ve 
sevmeye devam ediyoruz. Bize önem 
gösterdiğiniz ve ağırladığınız için te-
şekkür ederiz.” dedi.

Muhtar Kubati ise şunları söyledi:
 “Türkiye ile aramızda İslam bağ-

lantısı var. Yemen’de de bir ofis açma-
nızı isteriz. Yemen olarak Türkiye’yi 
Müslümanlar arasındaki en büyük 
devlet olarak görüyoruz. İnşallah Ye-
men ve Türkiye arası ilişkiler en iyi 
hâle gelir. Yemen’de Osmanlı döne-
minden kalan tarihî eserler var. Son 
dönemde Cumhurbaşkanı Abdullah 
Gül ve Başbakan Recep Tayyip Er-
doğan bizleri ziyaret etti. Her zaman 
bizlerle ilişki kurduğunuz için sizlere 
teşekkür ederiz.”

“Üniversitenizi çok önemsiyoruz”

Dünya ve 
Türk denizcilik 
tarihini anlattı

■ Rektör Prof. Dr. Davut Aydın 12 Mayıs günü ES TV’de yayınlanan ve Şinasi Kula’nın sunduğu “Kent Ozanı” prog-
ramına konuk oldu. Rektör Aydın programda; Anadolu Üniversitesinin çalışmaları hakkında bilgi verdi.  

Çiler ÖZCEYLAN 

■ Dublin Üniversitesi Öğretim 
Üyesi Dr. Carmel O’Sullivan, Eği-
tim Fakültesi öğrencileri ve Çağ-
daş Drama Derneği iş birliğiyle 
4-5 Mayıs günlerinde düzenlenen 
“Erken Çocukluk ve Özel Eğitimde 
Drama” konulu atölye çalışması-
na katıldı. 

Eğitimde Drama Yüksek Lisans 
Programı Başkanı ve  Çağdaş 
Drama Derneği Eskişehir Şube 
Başkanı Doç. Dr. Ali Öztürk Eğitim 
Fakültesinin de destek verdiği ça-
lışma için şunları söyledi: “Carmel 
‘Erken Çocukluk ve Özel Eğitimde 

Drama’ alanında çok yetkin bir 
uzman. Katılımcılar bir yandan 
eğlenirken bir yandan da öğren-
me sürecini gerçekleştiriyorlar. Et-
kinliğimizin sonunda özel eğitim 
öğretmenlerimiz dramanın nasıl 
olacağına dair hiç azımsanmaya-
cak ipuçları alacaklar.”

Dr. Carmel O’ Sullivan ise “Çok 
önemli bir konsept, çünkü şu an 
dünyadaki hemen hemen tüm 
ülkeler bu çalışmanın ne kadar 
önemli olduğunun farkında. Türki-
ye’deki Çağdaş Drama Derneğinin 
de bu alandaki liderliğinin devam 
ettiriyor olması çok önemli ve ce-

saret verici. Bir diğer çalışma ko-
numuz ise daha çok özel eğitime 
ilişkin drama çalışmaları ve bunla-
rı nasıl kullanacağımıza yönelik.” 
diye konuştu.

Özel eğitime ilişkin drama çalış-
malarının toplumda yaşayan tüm 
bireyler için hassas ve ilham verici 
aynı zamanda da daha etkin bir 
toplum yaratmak için önemli ol-
duğuna değinen O’Sullivan, ulus-
lararası alanda bu konuya ilişkin 
çok fazla çalışmanın ve araştırma-
nın olduğunu, bu çalışmaları ve 
araştırmaları Eskişehir’e getirme-
nin de iyi olacağını ifade etti. 

Carmel OʻSullivan ile drama atölyesi

Rektör Aydın ES TV’de konuştu

Cüneyt Çakır

Prof. Dr. 
Mustafa Daş
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Sedef ORAL 
■ Bursa, Eskişehir, Bilecik Kalkınma 
Ajansı (BEBKA) tarafından “Bursa-Es-
kişehir-Bilecik 2023 Bölge Planı” ça-
lışmaları kapsamında 7 Mayıs günü 
Kongre Merkezi Salon Anadolu’da 
“BEBKA Özel İhtisas Komisyonu” 
toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda 
Planlama, Programlama ve Koordi-
nasyon Birimi Başkanı Jülide Alan ile 
Planlama, Programlama ve Koordi-
nasyon Birimi Planlama Uzmanı Emi-
ne Arslan Pauli birer konuşma yaptı. 
Etkinlikte “Sanayi, Turizm, Tarım, 
Tarıma Dayalı Sanayi ve Ormancı-
lık, Çevre Enerji ve Tabii Kaynaklar, 
Sosyal Yapı, Mekânsal Gelişme ve 
Erişebilirlik” konu başlıklar ele alındı.   

Bölge Planlaması Değişti

Jülide Alan konuşmasında şunları 
söyledi: “Bölgesel gelişme politikaları 
kapsamında son 10 yılda birtakım 
değişiklikler oldu. Bunların en önem-
lisi de bölge planlaması konusunda 
gerçekleşti. Daha önce sadece kal-
kınmada öncelikli 
dediğimiz Doğu 
Karade-
niz, Doğu 
Anadolu ve 
Güneydoğu 
Anadolu 
Projesi 
(GAP) gibi 
bölgelerde 
yapılan 
bölge 
planları 
artık tüm 
Türkiye 
kapsamında yapılmaya başlandı. Kal-
kınma ajanslarının kurulmasıyla da 
bu süreç hızlandı. Tüm bu bölgelerde 
bölge planları hazırlandı ve Devlet 
Planlama Teşkilatı (DPT) tarafından o 
zamanki ismi DPT, şu anda Kalkınma 
Bakanlığı tarafından planlar onay-
landı. Şu anda 2023 perspektifinde 
10 yıllık yeni bir bölge planı hazırlığı 
içerisindeyiz.” 

Planlama, Programlama ve Koor-
dinasyon Birimi Planlama Uzmanı 
Emine Arslan Pauli ise “Dünyadaki 
duruma baktığımızda genel eğilimler 
iklim değişiklikleri ve biyoçeşitli-
lik şeklinde. Bunlar hiçbir zaman 
tarımdan ayrı tutulamıyor. Yine yakıt 
diye bir durum var ve onun dışında 
orman ürünleri de yer alıyor.” dedi. 
Türkiye’de tarımla ilgili stratejilere de-
ğinen  Pauli “Önümüzde Türkiye’nin 
bir stratejik vizyonu, 2023 stratejisi 
var. Tarım, sürdürülebilir kalkınma, 
sürdürülebilir tarım gıda ve hayvancı-
lık. Yani tarım hiçbir zaman kaybol-
mayacak şekilde sürdürülebiliyor 
olacak; küçülebilir 
ama  aynı 
zamanda 
sürdürüle-
bilir.” diye 
konuştu. 

İrem Ebru YILDIRIM

■ UNESCO, Eskişehir’in 2013 Türk 
Dünyası Kültür Başkenti olması 
kapsamında Türk Dünyası kül-
türünün gelişmesi ve bilinmesi 
amacıyla 81 ilden 81 öğretmeni 
Eskişehir’de buluşturdu. Rektör 
Prof. Dr. Davut Aydın ve öğret-
menler 10 Mayıs günü Kongre 

Merkezi Memur Lokalinde yapı-
lan kahvaltıda bir araya geldi.

Öğretmenler Eskişehir’in bir 
kültür başkenti olduğunu tüm 
Türkiye’ye gösterebilmek  ve bu 
konuda kendi illerini bilgilendi-
rilmek amacıyla 2 gün boyunca 
Eskişehir’in çeşitli bölgelerinde 
kültür gezisi gerçekleştirdi. 

Öğretmenler ayrıca Milli Eği-
tim Bakanı Prof. Dr. Nabi Avcı ile 
Kosova Eğitim, Bilim ve Teknoloji 
Bakanı Rame Buja’nın da yer aldı-
ğı bir akşam yemeğinin ardından 
UNESCO temsilcileri tarafından 
Odunpazarı Belediyesi Konferans 
Salonunda UNESCO ile ilgili veri-
len bir seminere katıldı.

Tümsev SAYAR 
■ TÜBİTAK 2237 Proje Eğitimlerini 
Destekleme Programı kapsamında 
Anadolu Üniversitesi tarafından 
yürütülen Sosyal Bilimler Projeleri 
Yazım Eğitim Programının ilk bö-
lümü olan Proje Yazım Süreci eği-
timi 5-8 Mayıs tarihleri arasında  
tamamlandı. 13 üniversiteden 20 
öğretim elemanın katıldığı prog-

ram sosyal bilimler alanında çalı-
şan araştırmacılara proje yazımı 
ve yönetimi konusunda eğitim ver-
meyi ve ulusal çağrı ile belirlenen 
katılımcılar için bir iletişim ağı ya-
ratmayı amaçlıyor.

Proje Yürütücüsü Rektör Yardım-
cısı Prof. Dr. Ender Suvacı, düzenli 
olarak proje eğitimi verdiklerini ifa-
de ederek “Özellikle sosyal bilimler 

alanındaki projelerin artmasını da 
istiyoruz. Biz bu proje için Türkiye’de 
bir çağrıya çıktık. TÜBİTAK da bu çağ-
rımızı destekledi. 99 başvuru aldık ve 
sizler bu kişiler arasından seçilen 20 
kişisiniz.” dedi . 

Eğitmenlerin çok deneyimli hoca-
lar olduğunu belirten Suvacı, çekin-
meden soru sorulmasını istedi ve 
daha iyi olmak için sınırları zorlamak 

gerektiğine dikkat çekti. 
Proje kapsamında Doç. Dr. İbrahim 

H. Diken, Prof. Dr. Sinan Olkun, Prof. 
Dr. Şener Büyüköztürk, Yard. Doç. Dr. 
Haluk Yapıcıoğlu, Uzm. Yeliz Erkoç ve 
Prof. Dr. Erkan Yüksel eğitimler verdi. 

Programın ikinci bölümü olan 
Örnek Proje Uygulamaları eğitimi 
26-28 Mayıs günleri arasında gerçek-
leştirilecek.

BEBKA Özel 
İhtisas 
Komisyonu 
toplandı

Haber Merkezi 

■ Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
Başkanı Yıldırım Demirören ile Rektör 
Prof. Dr. Davut Aydın, hakem eğitimi 
ile değerlendirme metotlarını içeren 
ve ortak proje geliştirmeyi öngören 
protokolü törenle imzaladı. TFF’nin 
İstinye’deki binasında gerçekleştirilen 
törene TFF Yönetim Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Fethi Heper, Merkez Hakem Kurulu 
Başkanı Zekeriya Alp, Genel Sekreter 
Prof. Dr. Emre Alkin ve üniversite yetki-
lileri katıldı. 

TFF Başkanı Yıldırım Demirören, Türk 
hakemlerin Avrupa’da ilk üçe girecek 
başarıya ulaştığını belirterek “Anadolu 
Üniversitesi ile yürüteceğimiz bu iş bir-
liği, hakemlerimizin bu başarısının de-
vamı için oldukça önemli. Avrupa'da ilk 
kez uygulanan bu işbirliğiyle hakemliğin 
meslek olmasının da önünü açtığımızı 
düşünüyorum. 81 ildeki hakem adayla-
rına eşit eğitim fırsatı sunuyoruz.” dedi. 

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın ise bu 
iş birliğinin Türk futbolunda yeni bir 
sayfanın açılması anlamına geldiğini ifa-
de ederek “Hakemliğin meslek olması 
adına bir çığır açtık. İş birliği sayesinde 
futbolcuların eğitimi ve idarecilerin 
eğitiminin de önümüzdeki yıllarda 
bu şekilde gerçekleştirilebileceğine 
inanıyorum. Spor alt yapısının gelişimi 
de deneyimlerimizin paylaşılmasıyla 
ancak mümkün olabilir.  İnanıyorum ki 
bu iş birliği Avrupa ülkelerine de örnek 
olacaktır.” şeklinde konuştu. 

Prof. Dr. Fethi Heper ve Zekeriya 
Alp de iş birliği sayesinde maçlarda 
kalitenin yükseleceğine ve uygulama-
nın diğer spor branşlarına da örnek 
olacağına inandıklarını ifade ettiler. 

Anadolu Üniversitesi tarafından 
yıl içinde üç defa “Futbol Hakemliği 
Sertifika Programı” düzenlenecek. Her 
ilden hakem adayı olmak isteyenler, 
TFF- MHK eğitimcilerinin hazırladığı 
dersler ve Üniversitemiz  uzmanlarınca 
koordine edilen materyaller dışında, 
Anadolu Üniversitesi TV stüdyolarında 
kaydedilecek ve internette yayınlana-
cak dersleri izleyecek. 14 hafta sonunda 
Üniversimetizin 81 ilde yapacağı sınav-
lar ile sertifika almaya hak kazananlar 
belirlenecek. Sertifika sahipleri, hakem 
olabilmek için TFF tarafından belirlenen 
tarihlerde İl Hakem Kurullarına başvu-
racak. Kurullar ise  ihtiyaç dahilinde, 
talimatlara uygun ve atletik testlerde ba-
şarılı olanları “aday hakem” statüsünde 
hakemliğe başlatacak.

Türk sporunda 
dev iş birliği

Gökhan AKKURT

■ Kosova Kamu Yönetimi Bakanı 
Mahir Yağcılar beraberindeki he-
yet ile 8 Mayıs günü Rektör Prof. 
Dr. Davut Aydın’ı makamında zi-
yaret etti. Ziyarette üniversitemiz 
ile Kosova Kamu Enstitüsü ara-
sındaki olası iş birliği konuları ele 
alındı. 

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, 
Bakan Mahir Yağcılar ve berabe-

rindeki heyeti Anadolu Üniversi-
tesinde görmekten dolayı mutlu 
olduklarını belirterek Anadolu 
Üniversitesi hakkında bilgiler 
aktardı. 

Bakan Mahir Yağcılar da “Bu-
raya belli bir amaçla geldik ve 
Anadolu Üniversitesinin güçlü ve 
geniş kapasiteli bir üniversite oldu-
ğunu biliyoruz. Ne gibi iş birlikleri 
yapılabilir, yeni öğrencileri buraya 

dahil edebilir miyiz, bazı eğitmen-
lerimizi buraya gönderip burada 
da eğitimi nasıl devam ettirebiliriz 
gibi konularda da görüşmelerde 
bulunacağız. ” şeklinde konuştu.  

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. En-
der Suvacı da konuklara Anadolu 
Üniversitesinin faaliyet alanları 
ile gerçekleştirdiği ve gerçekleştir-
mekte oldukları uluslararası iş bir-
likleri hakkında açıklamalar yaptı. 

Handan KAYGUSUZ 

■ Kosova Eğitim, Bilim ve Teknoloji 
Bakanlığı ve Anadolu Üniversitesi 
Kosova’da engellilerin eğitimi konu-
sunda iş birliği protokolü imzaladı. 
Kosova Cumhuriyeti Eğitim, Bilim 
ve Teknoloji Bakanı Rame Buja baş-
kanlığındaki Kosova heyeti 11 Mayıs 
günü Rektör Prof. Dr. Davut Aydın’ı 
makamında ziyaret etti. 

Protokol Kosova ile eğitim alanın-
da iş birliğinin güçlendirilmesini ve 
sadece özel eğitim alanını değil yük-
sek lisans ve doktora programlarını 
da kapsıyor. Protokol ile Anadolu 
Üniversitesinin Kosova’daki özel eği-
tim çalışmalarına vereceği destekle 
bu alandaki eksikliklerin giderilmesi 
ve bir altyapı oluşturulması hedefle-
niyor. 

Rame Buja “Bugün yapmış oldu-
ğumuz anlaşma Kosova Cumhuriye-

ti adına çok önemli bir adımdır. Bu 
alanda yepyeni bir sayfa açılmıştır. 
Biz sayın rektörümüzle sadece özel 
eğitim alanında görüşmedik. Farklı 
alanlarda yapabileceğimiz iş birlikle-
rini de tartıştık. Özellikle yüksek lisans 
ve doktora programları konusunda 
detaylı görüştük. Rektörümüz Prof. 
Dr. Davut Aydın ve üniversitemiz ta-
rafından bizlere olan destekleri için 
çok teşekkür ediyoruz. Bugün ilk an-
laşmamızı yaptık; ancak bu sadece 
bir anlaşmayla kalmayacak ve iş bir-
liklerimiz devam edecektir.” dedi. 

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın ise 
Kosova ile yapılacak her türlü iş birli-
ğinin güçlendirilmesi konusunda iki 
kurumun karşılıklı isteğinin olduğu-
nu kaydederek şunları söyledi: “Genç 
Kosova Cumhuriyeti ile Anadolu Üni-
versitesi arasında çok kapsamlı bir iş 
birliğinin ilk adımlarını atmış bulu-

nuyoruz. Geçen yıl Açıköğretim Sis-
temi ile başlatmış olduğumuz iş bir-
liğine bu anlaşma ile yeni boyutlar 
eklenmiş olduk. Özel eğitimden yük-
sek lisans ve doktoraya, iletişimden 
kültürel mirasın korunmasına kadar 
çok boyutlu iş birliğinin ilk adımıydı. 
Kosova’nın gelişmesine refah düzeyi-
nin artmasında Anadolu Üniversitesi 
olarak bir katkı yapabilirsek kendimi-
zi çok mutlu hissederiz. İnanıyorum 
ki iki ülke arasındaki karşılıklı tarihî 
ve kültürel iş birliklerine yeni boyut-
lar kazandırmış olacağız.” 

Konuk heyet daha sonra İşitme 
Engelli Çocuklar Eğitim Merkezi, 
İletişim Bilimleri Fakültesi, Engelli-
ler Entegre Yüksekokulu, Engelliler 
Araştırma Enstitüsü ile Dil ve Konuş-
ma Bozuklukları Eğitim, Araştırma 
ve Uygulama Merkezini gezerek 
bilgi aldı. 

Türkiye̒ nin öğretmenleri Anadolud̒a buluştu

Kosova heyeti Üniversitemizi ziyaret etti

Anadolu ile Kosova’dan eğitim iş birliği
Jülide Alan

Emine Arslan Pauli

Sosyal Bilimler proje yazım eğitimiSosyal Bilimler proje yazım eğitimi
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Gökhan AKKURT

■ Tüm dünyada her yıl 10-16 Mayıs 
günleri arasında kutlanan “Engelliler 
Haftası” nedeniyle Engelliler Entegre 
Yüksekokul Müdürü Doç. Dr. Meh-
met Cem Girgin bir mesaj yayımladı. 
Girgin mesajında şu görüşlere yer 
verdi:

“Toplumsal gelişimimizde en-
gelli bireylerin toplumsal yaşama 
katılımının sağlanmasının önemi 
büyüktür. Bu katılımın gerçekleşti-
rilmesinde en önemli hizmetlerden 
biri de eğitim hizmetidir. Eğitim 
seviyesinin yükseltilmesi, özellikle 
yükseköğretime ulaşılabilirliğin 
sağlanmasının yanı sıra engellerine 
uygun becerilerin kazandırılması 
engelli bireylerin hem topluma ka-
tılımı hem de iş bulma olanaklarını 
artıracaktır. 

Toplum Bilgilendirilmeli

Engellilerle ilgili problemlerin 
tümü aslında hepimizi, tüm toplumu 
ilgilendiren uzun soluklu yaklaşılma-
sı gereken problemlerdir. Bu nedenle 
toplumun engeller ile ilgili sorunlar 
hakkında bilgilendirilmesi yolu ile on-
ların yardıma muhtaç bireyler olarak 
görülmesi yerine, engelli engelsiz 
ayırımı yapmadan tüm hizmetlerin 
herkese eşit olarak ulaştırılması 
durumunda, engelli bireylerin de ya-
şamlarını yardıma ihtiyaç duymadan 
devam ettirebileceklerinin farkın-
dalığının  yaratılması sorunların 
çözümünü kolaylaştıracaktır. 

Herkes için tasarım uygulamaları 
çerçevesinde binaların, yaşam alanla-
rının (kaldırımların, yaya geçitlerinin, 
parkların, toplu taşıma araçlarının 
vb.) ve okulların engel guruplarına 
uygun olarak düzenlenmesinin 
yanında bütünleştirme eğitimlerinde 
kullanılacak eğitim malzemelerinin 
de engellerine uygun bir biçimde  dü-
zenlenmesi daha çok engelli bireyin 
eğitim alabilmelerini sağlayacaktır. 
Bu sayede daha çok engelli vatanda-
şımız toplumla bütünleşip kendileri-
ne yeten bireyler olarak yaşamlarını 
sürdürebileceklerdir. 

Engellilerin Yasal Hakları

Engelli bireylerin yasal hakları 
hakkında bilgilendirilmeleri onların 
yasal haklarını savunmalarının yolu-
nu açacağı gibi yasalarda bulunup 
da uygulamalara tam geçmeyen 
haklarını geliştirmelerine neden 
olabilecektir. Engellilerin sorunları 
yalnız bir haftada hatırlanıp, bir 
sonraki Engelliler Haftası'na kadar 
unutulması yerine tüm yıl boyunca 
takip edilmesi gereken önemli bir ko-
nudur. Engelleri hep birlikte aşmak 
dileğiyle.”

Handan KAYGUSUZ

■ Uluslararası İlişkiler Birimi tarafın-
dan bu yıl 6’ncısı düzenlenen  “Inter-
national Day”  9 Mayıs günü Öğrenci 
Merkezi Fuaye Alanı’nda gerçekleşti-
rildi. Her yıl açık hava etkinlikleri ile 
düzenlenen gün, bu kez farklı bir kon-
septle kutlandı.  Etkinlik bu yıl, geçtiği-
miz günlerde aramızdan ayrılan Ana-
dolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler 
Birimi Koordinatörü Mithat Bilik’in 
isteğiyle down sendromlu ve işitme 
engelli çocuklar temasıyla gerçekleşti-
rildi. 9 Mayıs Avrupa Birliği Günü ile 
aynı tarihe rastlayan  International 
Day Uluslararası İlişkiler Birimi ve Av-
rupa Birliği Araştırma, Uygulama ve 
Dokümantasyon Merkezi (ADOM) iş 
birliğiyle yürütüldü. 

Dünya Üniversitesiyiz

Çeşitli ülkelerden Erasmus Değişim 
Programı aracılığıyla Anadolu Üniver-
sitesine gelen yabancı öğrencilerin 
stant açtığı etkinlikte, öğrenciler kendi 
yöresel yemeklerini sergileyerek kül-
türlerini tanıtma fırsatı buldu. Etkin-
likte çeşitli oyunlar, öğrencilerin hazır-
ladığı barkovizyon gösterilerinin yanı 
sıra Bremen Mızıkacıları Perküsyon 
Grubunun dansları ve performansları 
etkinliğe renk kattı. Etkinliğe,  Rektör 
Prof. Dr. Davut Aydın da katıldı. 

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, etkin-
liğin Anadolu Üniversitesinin dünya 

üniversitesi olmasının en somut ör-
neği olduğunu belirterek “Bakü’den 
Brüksel’e, Kosova, Makedonya, Al-
manya ve İngiltere’ye kadar dünya 
çapında bir kampüste dünya üniver-
sitesi adıyla eğitim, öğretim hizmet-
lerimizi sürdürüyoruz. Üniversitemiz  
dünyanın değişik üniversiteleri ara-
sında ve Avrupa Birliğinde 22 ülke 
dâhil  giderek küreselleşen, dijitalle-
şen bir bilgi devrimi gerçekleştiren 
üniversitedir. Bu küreselleşmenin, 
dünya üniversitesi olmanın en somut 
örneğidir.” dedi.

Erasmus Bölüm Koordinatörü 
Uzm. Kazım Demirer ise “Bugün aynı 
zamanda 9 Mayıs Avrupa Günü ve 
Avrupa Birliği kuruluşunun temel-
lerinin atıldığı gündür. Bu açıdan 
bugün bizim için daha büyük bir 
önem taşıyor. Etkinlikte İspanya’dan, 
Slovakya’ya Almanya, Fransa, Norveç 
ve Litvanya’dan Polonya’ya kadar bir-
çok ülke ile değişim yaptığımız üni-
versitelerden öğrenci arkadaşlarımız 
yer alıyor. Bunun yanı sıra Çin Halk 
Cumhuriyeti’nden hocalarımız var.” 
diye konuştu.

Erasmus Öğrenci Koordinatörü 
Ezel Gündoğdu ise şunları söyledi: 
“Bu yıl 9 Mayıs Avrupa Günü sebe-
biyle ADOM Proje Birimi ile ortaklaşa 
yapmak istedik çünkü Avrupa günü 
sebebiyle biraz da Avrupa’yı görünür 
ve görsel hâle getirmek hedefimizdi. 
Bu kapsamda algıyı artırmaya yöne-
lik yaptığımız bir çalışma oldu.” 

International Day kapsamında 
özellikle zihinsel engelli çocuklar ve 
annelerinden oluşan Bremen Mızı-
kacıları Perküsyon Grubu büyük al-
kış aldı. 

International Day coşkuyla kutlandı

“Engellilerin 
topluma 
kazandırılması 
çok önemli”

Bilge Sönmez 

■ Engelliler Haftası nedeniyle 10-
16 Mayıs günlerinde işitme engelli 
gençler, 11 Mayıs günü Eskişehir 
Adalar’da gösteri gerçekleştirdi. 

Toplumda farkındalığı artırmak 
ve işitme engellilerin televizyon 
programlarında alt yazı isteğini 
dile getirmek için İşitme Engelli Ço-

cukları Olan Aileler Derneği (İÇAD) 
tarafından düzenlenen gösteriye 
Eskişehir halkı da destek verdi.

 Engelliler Entegre Yüksekokulu 
ve Eğitim Fakültesi Özel Eğitim Bö-
lümü İşitme Engelliler Öğretmenli-
ği Programı öğrencileri olarak der-
neğin gençlik kollarını oluşturan 
ekibin adına konuşan Hatice Uçar 

“Biz, İÇAD gençlik kolları üyeleri 
olarak işitme engelliler için halk 
arasındaki farkındalığı oluştur-
mak istiyoruz. Onların sorunlarına 
değinmek için böyle bir etkinlik 
düzenledik. Eğlenerek dikkat çek-
meye çalışıyoruz ve bundan dolayı 
mutluyum. Umarım yaptıklarımız 
amacına ulaşır.” diye konuştu.

Seslerini “sessiz gösteri” ile duyurdular

Mehmet Arif KART 

■ Fen Fakültesi kuruluşunun 20’nci 
yıl dönümü etkinlikleri kapsamında 
düzenlenen “Klasik Dönem Osmanlıda 
Matematik” konulu konferans 8 Mayıs 
günü Fen Fakültesinde gerçekleştirildi. 
Koferansa  Fen Fakültesi Matematik 
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet 
Üreyen konuşmacı olarak katıldı. Coğraf-
yamızın matematik tarihi araştırılırken 
kaynaklara ulaşmanın ve kaynakları 
okumanın zorluğuna değinen Üreyen 
“Mısır ve Mezopotamya’da Matematik 
ve Eski Yunan Matematiği” konuları 
hakkında da bilgiler aktardı. 

Üreyen İslam coğrafyasında matema-
tik ve matematik bilginlerine ilişkin ola-
rak ise Kadızade-i Rumi’den başlayarak 
Ali Kuşçu ve Sinan 
Paşa’ya uzanan 
matematik 
bilginleri döne-
mini ele aldı. 

Klasik dönem 
Osmanlıda 
matematik

Doç. Dr. 
Mehmet 
Cem Girgin

 Prof. Dr. 
Mehmet 
Üreyen
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İrem Ebru YILDIRIM

■ Eskişehir 2013 Türk Dünyası Kül-
tür Başkenti kapsamında Yunus 
Emre Haftası sebebiyle düzenlenen 
“Ahmed Adnan Saygun Yunus Emre 
Oratoryosu” Anadolu Üniversitesi 
Senfoni Orkestrası ile T.C. Kültür ve 

Turizm Bakanlığı Devlet Çok Sesli 
Korosu tarafından sahnelendi. Ora-
toryo, 9 Mayıs günü Atatürk Kültür 
ve Sanat Merkezi Opera ve Bale Salo-
nunda sanatseverlerle buluştu.

Şefliğini Cemi’i Can Deliorman’ın 
üstlendiği Ahmed Adnan Saygun 

Yunus Emre Oratoryosunun solistle-
ri ise Nurdan Küçükekmekçi(Sopra-
no), Ferda Yetişer(Mezoo Soprano), 
Şenol Talınlı(Tenor) ve Tuncay Kur-
toğlu (Bas) idi.

T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Devlet Çok Sesli Korosu Müdürü 

Turgay Budak “Anadolu Üniversite-
si, Yunus Emre Haftası sebebiyle bu 
konser için bizi Ankara’dan davet 
etti. Bugün burada Ahmed Adnan 
Saygun Yunus Emre Oratoryosunu 
gerçekleştirdik. Son derece keyifli bir 
konser oldu.” diye konuştu. 

Barış Can KERMAN

■ Şişecam iştiraklerinden Anadolu 
Cam Sanayi AŞ tarafından düzenlenen 
“Cam Şişe ve Sürdürülebilir Gelecek” 
konulu afiş tasarım yarışmasının so-
nuçları açıklandı. Türkiye genelinde 17 
üniversitenin güzel sanatlar fakültele-
rinden Grafik Tasarım ve Görsel İletişim 
Bölümü öğrencilerinin başvuruda bu-

lunduğu yarışmada, dereceye girenle-
rin ödülleri, 26 Nisan günü Rahmi M. 
Koç Müzesi’nde düzenlenen törenle 
sahiplerini buldu. Ödüllü afiş tasarım-
larının yanı sıra, sergilenmeye değer 
bulunan toplam 50 eser, 26 Nisan-13 
Mayıs günleri arasında Rahmi M. Koç 
Müzesi’nde sergilendi.

Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) Grafik 

Bölümünden Öğr. Gör. Mehtap Aşıcıoğ-
lu ve Öğr. Gör. Cemalettin Yıldız’ın yö-
nettiği afiş projeleriyle yarışmaya katılan 
GSF Grafik Bölümü öğrencileri toplam 6 
ödülden 4 tanesini kazandı; ayrıca sergi-
lenmeye değer bulunan 50 tasarımdan 
26’sını da yine Anadolu Üniversitesi öğ-
rencilerinin afişleri oluşturdu.

Yarışmada, Dokuz Eylül Üniversite-

sinden Gözde Öztürk 1’inci olurken 
Anadolu Üniversitesinden Emine Yıl-
dırım 2’nciliği elde etti. 3’üncülüğü ise 
Dokuz Eylül Üniversitesinden Sefa Pala 
ile Marmara Üniversitesinden Ayşe 
İri paylaştı. Anadolu Üniversitesinden 
Burcu Giden, Gizem Tuksal ve Eren 
Buzluk’un tasarımları da mansiyon 
ödülüne lâyık görüldü.

Yunus Emre oratoryo ile anıldı

Aşk-ı Diyar

Ayşegül DALLI

■ Halkbilim Araştırmaları Mer-
kezi tarafından “Aşk-ı  Diyar” 
adlı bir konser düzenlendi. Ferdi 
Cansız’ın şefl iğini yaptığı Ana-
dolu Müzik Topluluğu, 13 Mayıs 

günü, Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi Opera ve Bale Salo-
nu’nda müzikseverlerle buluştu. 
Konsere, Rektör Prof. Dr. Davut 
Aydın ve Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Naci Gündoğan da katıldı.

Rektör Aydın, konserle ilgili 
duygularını şu şekilde dile ge-
tirdi: “Halkbilim Araştırmaları 
Merkezimiz gerçekten üniversi-
temizin göz bebeği, gurur duy-
duğumuz bir merkez. Bugün on-

ların çok güzel konserlerinden 
bir tanesini daha izledik. Bu-
günkü program Aşk-ı Diyar’dı. 
Burada çok farklı kültürlerden 
eserler dinleme fırsatımız oldu. 
Tam bir kültürel şölendi.”

Grafi k Bölümü’ne 4 ödül geldi

KEMAN SINIFINDAN KONSER 
■ Devlet Konservatuvarı Söz. San. 
Öğretim Elemanı H. Bülent Akdeniz’in 
Keman Sınıfı öğrencileri, 13 Mayıs 
günü Devlet Konservatuvarı Salon 
2003’te gerçekleştirilen konserde 
müzikseverlere keman rüzgârı estirdi. 
Öğrencilere Devlet Konservatuvarı Öğr. 
Gör. Dr. Hale Vural piyano ile eşlik etti.

İLKÖĞRETİM SINIFINDAN 
MÜZİK ZİYAFETİ ■ Devlet Kon-
servatuvarı tarafından düzenlenen 
İlköğretim Bölümü Konseri 29 Nisan 
günü Salon 2003’te gerçekleştirildi.
İki bölümden oluşan konserin ilk bö-
lümünde; Işınsu Macit,  Yağız Gökdağ, 
Murat Canbaz, Nusrat Uzun – Sena 
Duruel Hohmann, Doğa Özpınar, 
Afra Altındağ, Zehra Özyazgan, Derin 
Aydoğdu , Duygu Kömür, Selin Sezer, 
İrem Atalay, Aleyna Açıkel, Ekin Özcan 
yer aldı. İkinci bölümde ise Zeynep 
Özyazgan, Rüştücan Güngör ,Türkü 
Özdemir, Safiye Nur Ayaydın , Dila De-
mir, Zehra Fidan, Berfin Yıldız, Sinem 
Ceylan, Ecesu Arpacı, Öykü Genç ve 
Büşra Tokpak  dünyaca ünlü sanatçı-
ların eserlerine yeniden hayat verdi.

FARABİ PROGRAMI İÇİN 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI
■ Farabi Kurum Koordinatörlüğü, 9 
Mayıs günü Öğrenci Merkezi Salon 
2009’da Oryantasyon Programı 
düzenledi. Etkinlik, Farabi Değişim 
Programı kapsamında başka üniversi-
teye gitmeye hak kazanan öğrenciler 
için gerçekleştirildi. Toplantıda Farabi 
Değişim Programı Genel Koordinatörü 
Yeşim Çakallı ve giden öğrencilerden 
sorumlu Kemal Yeler program kapsa-
mında gidecek öğrencilerin yapması 
gerekenlerle ilgili açıklamalar yaptı.

GELECEĞİN HUKUKÇULARI  
EĞİTİM PROGRAMINDA ■ Hukuk 
Fakültesi ve Zirve Bilgisayar Şirketi 
tarafından 11 Mayıs günü Hukuk 
Fakültesi Bilgisayar Laboratuvarı’nda 
eğitim programı düzenlendi. Program-
da “İcrapro İcra Takip Programı “ ve 
“Davaproweb Dava Takip Programı” 
adlı uygulamalar katılımcılara tanıtıldı. 

ÇİÇEK PRENSES YAYIMLANDI
 ■  Devlet Konservatuvarı Öğretim Üye-
si Prof. Dr. Hasan Erkek’in uluslararası 
ödüllü oyunu Çiçek Prenses, Mitos 
Boyut Yayınları tarafından geçtiğimiz 
günlerde yayımlandı. 

Çiçek 
Prenses’in, 
2006’da, Dün-
ya ASSITEJ’I 
(Uluslararası 
Çocuk ve Genç-
lik Tiyatroları 
Birliği), ITI (Ulus-
lararası Tiyatro 
Enstitüsü) ve 
IPF (Uluslararası 
Oyun Yazarları Forumu) tarafından dü-
zenlenen gençlik oyunu yarışmasında 
da ödülü bulunuyor.  

Devlet Tiyatroları repertuvarına da 
alınmış olan Çiçek Prenses, 2 yıldır 
İstanbul Şehir Tiyatroları’nda sahnele-
niyor. Oyun metni olarak uluslararası 
ödül almış ilk ve tek oyunumuz olan 
Çiçek Prenses, Prof. Dr. Nurhan Teke-
rek’in ön sözüyle yayımlandı. Kitap, 
Prof. Dr. Hasan Erkek’in 22’nci kitabı 
olma özelliği taşıyor. 

http://e-gazete.anadolu.edu.tra

H.ASAN Eftt<Etıl 

Çiçek Prenses 
,. , .. 
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Gökhan AKKURT

■ Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Yusuf Öztürk, 14 Mayıs “Eczacılık Bay-
ramı” dolayısıyla yayımladığı mesajda 
şunları söyledi:

“Her geçen yıl ‘Eczacılık Mesleği’ 
dünyanın globalleşmesi, toplumsal, 
ekonomik değişimler ve bilimsel 
gelişmeler ile değişmekte adeta kabuk 
değiştirmektedir. Başta İnternet olmak 
üzere kitle iletişim araçlarının gelişmesi, 
bilginin toplum yararına sunulmasının 
hızını arttırmakta toplumları oluşturan 
bireylerin bilgi düzeyini ve bilinçlenme 
oranlarını hızla yükseltmektedir. İçinde 
yaşadığımız dönemin 'Bilgi ve İletişim 
Çağı' olarak adlandırılmasına neden 
olan bu baş döndürücü gelişmeler 
insanların almış olduğu hizmetlerden 
beklentilerini de yükseltmektedir. Bu 
bağlamda, biz eczacıların yıllardır has-
talarına daha iyi hizmet verme aşkının 
ifadesi olan 'Klinik Eczacılık' konusunda 
ülkemiz yükseköğrenimi açısından 
son zamanlarda önemli gelişmelerin 
olduğunu müjdelemek isterim. 

İnternet’ten Değil Eczaneden Alın

Günümüzde artık 'Eczacı' hasta-
ya sadece raftan ilacı veren bir kişi 
değil, hastanın en yakınındaki 'Sağlık 
Danışmanı' konumundadır. Bu durum, 
'Eczacının' sorumluluklarının ve bilgi 
birikiminin geçmişe göre fazla olmasını 
gerektirmektedir. Eczacı, birçok meslek 
grubunun aksine yaptığı danışmanlık 
nedeniyle bir bedel de almamaktadır. 
Bilimsel açıdan donanımlı bir eczacı 
ise eczanesine gelen hastayı bilgilen-
dirmekte ve uygun sağlık kuruluşuna/
hekime yönlendirmektedir. Hekimden 
reçetesi ile ilacını alan hastanın da kul-
lanacağı ilaçlarla ilgili en sağlıklı bilgileri 
alacağı kişi yine 'Eczacıdan' başkası 
değildir. 

Ne yazık ki, artan iletişim olanakları 
insan sağlığı açısından yeni tehlike ve 
riskler de getirmektedir. Zaman zaman 
duyduğumuz haberler arasında, İnter-
net’ten sipariş verilen bazı-sözde-sağlık 
ürünlerinin insanlarda yaptığı hasta-
lıklar ve hatta ölümler yer almaktadır. 
İnternet’ten sipariş verilen ilaç veya 
benzeri ürünlerin kullanımı sağlık 
açısından büyük riskler taşımaktadır. 
Bu tür ürünler ve ilaçların alınacağı en 
güvenilir yer 'Sağlık Danışmanınızın' çalış-
tığı 'Eczanedir'. Biz Eczacılık Fakültesinin 
öğretim üyeleri olarak öğrencilerimize 
içinde yaşadığımız çağın gerektirdiği bilgi 
ve becerileri kazandırmak, öğrencileri-
mizi çağdaş eczacılar olarak yetiştirmek 
için var gücümüzü kullanıyoruz, adeta 
gecemizi gündüzümüze katıyoruz. Bu 
duygu ve düşünceler ile Anadolu Üni-
versitesi Eczacılık Fakültesinin Dekanı 
olarak, fakültemizin tüm öğretim üyeleri 
adına eski-yeni tüm öğrencilerimizin ve 
ülkemizin tüm eczacılarının 'Eczacılık 
Bayramını' kutlarım.”

“Eczacı en 
yakın sağlık 
danışmanınız”

■ Takımda kaç oyuncu var?
20 oyuncudan oluşuyor takımı-

mız. Bunların bir oyuncumuz hariç, 
19 tanesi üniversite öğrencisi. 

■ Oyuncu seçiminde nelere 
dikkat ediyorsunuz?

Oyuncu seçiminde genellikle öğ-
renci ağırlıklı olması beklenir. Bizim 
hedeflerimiz doğrultusunda oyuncu-
larımızı seçmeye çaba sarf ediyoruz. 
Hedefimiz ne derseniz; yaklaşık olarak 
iki yıldır Bölgesel Lige çıkmak için çaba 
sarf ediyoruz. Geçen yıl 12 puan farkla 
il şampiyonu olduk. Baraj oynadık.  Bu 
yıl da yine Bölgesel Ligi hedefliyoruz. Te-
mel hedefimiz öncelikli olarak il birincisi 
olmak daha sonra baraj oynayıp Bölge-
sel Amatör Lig’e çıkmak. Bu doğrultuda 
oyuncularımızı seçmeye çalışıyoruz. 
Seçme sürecinde temel kriterlerimiz böl-
gesel, süper ya da amatör liglerde mü-
cadele etmiş öncelikli olarak üniversite 
öğrencisi olan  kurumsal kimliği temsil 
edebilecek oyuncular olmasıdır.

■ Takıma katılmak isteyen herkes baş-
vurabiliyor mu?

BESYO öğrencisi olması şart değil. 
Şu an bizim kadromuzda mühendis-
lik, açıköğretim, meslek yüksekokulu 

gibi birçok 
farklı fakülte-

den öğrencimiz var. Yaklaşık olarak 
ağustos ayından itibaren hazırlık çalış-
malarına başladık. Bu hazırlık dönemi 
içerisinde bizimle beraber çalışmak 
isteyen sporcu adayları başvuruyor. 
Dolayısıyla hazırlık dönemi içerisinde  
onların  performansına bakıyoruz, ta-
kımdaki pozisyonlara, ihtiyaçlara, he-
defe bağlı olarak onların seçme işlemle-
rini gerçekleştiriyoruz. 

■ Sporcular bir kazanç elde ediyor 
mu?
   Bir kısmı öğrenci işçi olarak çalışıyor, 
farklı vasıtalarla motivasyon sağlamaya 
çalıyoruz.

■ Bu üç sezonda takımın ne gibi başa-
rıları oldu?

Ben bu takımın başına geldiğimden 
beri birinci sezonda ikinci olduk, ikinci 
sezonda birinci olduk. 

■ Genellikle hangi takımlarla mücade-
le ediyorsunuz?

Amatör ligler yaklaşık olarak dört 
aşamadan oluşur. Bunlardan bir ta-
nesi Deplasmanlı Amatör Lig. Bu ligde 
gruplar var. Gruplarda birinci olanlar 
profesyonel liglere çıkma hakkı elde 
ediyor. Onun altındaki ligler ise Süper 
Amatör Lig, Birinci Amatör Lig ve İkinci 
Amatör Lig olmak üzere sınıflandırı-
lıyor. Bizim yer aldığımız Süper Ama-
tör Lig 10 takımdan oluşmaktadır. Bu 
10 takımdan altısı kurum takımıdır. 
Örneğin DSİ var, Özel İdare var, Şeker 
Spor var bunların hepsi kurum takı-
mı diğerleri semt takımıdır. Bunların 
profilleri bizimkinden farklı. Bizim 
takımımızın dediğim gibi tamamına 
yakını üniversite öğrencisi ve neredey-
se kolej havasında bir takım. Öyle bir 
görünümümüz ve diğerlerinden farklı 
bir pozisyonumuz var. Biz bu faaliyeti 
gençliğe bir katkı olsun diye, şehrin 

gençliğine hizmet olsun diye 
yapıyoruz çünkü üniversite-
nin de spor kulübünün de 
temel prensibi bu. Gençliğe 
hizmet etmek, onların sporu 
sevmelerini sağlamak temel 
hedeflerimiz arasında. Başa-
rıdan daha ziyade temel pers-
pektifimiz bu. Başarı söylediği-
miz hedeflerin yanında 3. ve 4. 
konumda gelen hedefler.

■ Antrenmanları ne sıklıkla ya-
pıyorsunuz?

Yaklaşık olarak haftada 3 id-
man ya da antrenman bazen 
bu 4’e de çıkabiliyor. Bunların 
bir kısmını kış şartlarında salon-

da; uygunsa İki Eylül Kampüsü’nde ya 
da Yunus Emre Kampüsü’nde spor sa-
hasında yapmaya çalışıyoruz. 

■ Üniversitenin ne gibi katkıları var?
Üniversite bize bu çalışma alanları 

anlamında yardımcı oluyor. Üniversite 
Rektörü ve Kulüp  Başkanı başta olmak 
üzere ellerinden geldiğince çeşitli aşa-
malarda ve çeşitli boyutlarda bize yar-
dımlarını esirgemiyorlar. Yunus Emre 
Kampüsü’ndeki sahamızın ışıklandı-
rılmasıyla ilgili bir talebim var. O talep 
de şundan kaynaklanıyor; dersler baş-
ladığı zamanlarda sporcu öğrencilerin 
hepsini bir araya getirip takım hâlinde 
antrenman yapabilmek giderek güç-
leşiyor Genellikle ortak saat akşam 6-7 
arası oluyor. Ağustos –eylülden sonra 
ekimin başlarında okullar başladığında 
gündüz giderek kısaldığında biz aydın-
lık bir zamanda antrenman yapabilme 
şansına sahip olamıyoruz. 

Anadolu Üniversi-
tesi Spor Kulübü 
Futbol Erkekler A Takımı Ant-
renörü Öğr. Gör. Cemal Polat 
ile üniversitemiz futbol takımı 
ve futbol üzerine konuştuk.

Meltem BACİK Kolej havasında bir takımız

Tengiz YAVUZ

■ Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Mi-
marlık Bölümü ve Mimarlar Odası Es-
kişehir Şubesi iş birliği ile Türk Serbest 
Mimarlar Derneği (TSMD) ve Koleksi-

yon Mobilya’nın uzun soluklu ortak 
çalışması “Koleksiyon/TSMD Mimar-
ları Ağırlıyor” sergilerinin 3’üncüsünü 
sanatseverlerle buluşturdu. Serginin 
öncesinde gerçekleştirilen söyleşiye 

Colorado Üniversitesinden Prof. Dr. 
Fahriye Hazer Sancar, Azaksu Mi-
marlık adına Adnan Aksu ve Gökhan 
Aksoy Mimarlık'tan Gökhan Aksoy 
katıldı.  Mimarlık ve Tasarım Fakül-

tesi Seminer Salonu’nda 10 Mayıs 
günü düzenlenen söyleşide konuklar 
katılımcılarla düşüncelerini paylaştı 
ve projeleri üzerine hazırladıkları su-
numlarını gerçekleştirdi. 

Fatmanur DEMİR 
■ Hukuk Fakültesinin 10 Mayıs 
günü Hukuk Fakültesi Amfi 3’te  
düzenlediği “Bir Metni Anlamak” 
adlı konferansa Uludağ Üniversitesi 

Fen-Edebiyat Fa-
kültesi Sosyoloji 
Bölümünden 
Yrd. Doç. Dr. 
Gökhan Yavuz 
Demir konuş-

macı olarak 
katıldı. 

D e m i r 
şunları 
söyledi: 

“Metin; yasa metni, felsefe metni, 
politika metni ya da kutsal bir kitap 
olabilir. Bana göre bunlar arasında 
çok fark yoktur. Ama bunları anla-
ma problemi diye bir şey var. Nasıl 
anlayacağımız ya da hangi anlamı-
nın daha yetkin bir anlamı olacağı 
üzerine bir problem var. İnsan 
kendi hayatını da bir metin olarak 
okuyabilir, başkasının hayatını da 
bir metin olarak okuyabilir. Genel 
olarak hayatın kendisini bir metin 
olarak görebilir. Ama metni en sade 
anlamında ele alırsak metin, lingu-
istik bir inşadır, dilsel bir üründür 
ve dille ilişkili bir şeydir.” 

Hayat da bir metin olarak okunabilir

İrem DÖNMEZ

■ Hukuk Fakültesi, hukuk ve si-
nema üst başlığında  “Hukuku 
Seyretmek” isimli bir toplantıya 
ev sahipliği yaptı. 9 Mayıs günü, 
Hukuk Fakültesi Amfi 3’te düzenle-
nen toplantıya Atılım Üniversitesi 

Hukuk Fakültesinden Öğr. Gör. Aslı 
Şimşek, Arş. Gör. Serdar Hoş ve Arş. 
Gör. Damla Songur konuşmacı ola-
rak katılırken oturumun başkan-
lığını Anadolu Üniversitesi Hukuk 
Fakültesinden Yrd. Doç. Dr. Kasım 
Akbaş üstlendi. 

Hukuk ve sinema ilişkisi irdelendi

Prof. Dr. 
Yusuf 
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■  Eskişehirliler, Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulunun 12 Mayıs’ta 
İki Eylül Kampüsü’nde düzenlediği 9. Uçurtma Şenliğinde buluştu. 

■ Güzel Sanatlar Fakültesi Geleneksel Bahar Şenliği Panayırı 8- 9 Mayıs günlerinde GSF bahçesinde yapıldı.

■ Anadolu Üniversitesi 30’uncu Bahar 
Şenliği yürüyüşü 8 Mayıs günü gerçekleşti. 

■ Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu’ndan Öğr. Gör. Serkan Berber 
önderliğinde bir grup bisikletsever Yunus Emre Kampüsü’nden İki Ey-
lül Kampüsü’ne  bisiklet yolu yapılması amacıyla bir etkinlik düzenledi.

■  Bahar Şenlikleri kapsamında düzenlenen ve “Seç-meli Salon Dansları” dersinin uygulaması olan dans gösterisi, 9 Mayıs günü, Atatürk Meydanı Hukuk Fakültesi önünde gerçekleşti. 

■ GGençler Bahar Şenlikleri kapsamında 8 Mayıs 

akşamı Espark yanında düzenlenen “Radyo A Bahar 

Şenliği Açılış Partisi” nde doyasıya eğlendi.

Bahar Şenliği ‘13

■  Rektör Prof. Dr. 
Davut Aydın, yürüyüşü 
izleyenlere çiçek verdi.


